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博士生导师
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投资系所

行政教辅

姜先登，男，美国北伊利诺伊大学（Northern Illinois University）经济

学博士，副教授，硕士研究生导师。

研究方向：产业组织、公共经济学、房地产经济学、公司金融。

发表论文：

[1]. Chen Bo., Xiandeng Jiang., and Dmitriy Knyazev (2017) “On 

disclosure policies in all-pay auctions with stochastic entry,” 

Journal of Mathematical Economics 70，66-73.
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管理制度 [2]. Michael. Y Hu., Xiandeng Jiang., Hongyan Liang., Zilong Liu and Chanho Song

(2017) “Online Sales in Startups” Pan - Pacific Journal of Business Research 8 (2), 

20-35.

[3]. Xiandeng Jiang (2018) “Dynamic Incentives and Relative Performance in Best-

of-N Contests.” Review of Industrial Organization 53(3), 563–590.

[4]. Xiandeng Jiang and Yanlin Shi (forthcoming) “Does US Partisan Conflict Affect 

US China Bilateral Trade?” International Review of Economics and Finance. 

[5]. Xiandeng Jiang., Jin Yang., Wei Yang., and Jian Zhang (forthcoming) “Do 

Employees’Voices Matter? Unionization and Corporate Environmental Responsibility.” 

International Review of Economics and Finance. 

[6]. Xiandeng Jiang., Zheng Pan and Ningru Zhao (Accepted) “Relative Value Versus 

Absolute Value: Housing Wealth and Labor Supply.” Journal of Real Estate Finance and 

Economics.

[7]. 杨进、周川力、姜先登：官员搭配、制度环境与地方实际税率—基于中国工业企业数据的

研究,《当代财经》 2019年第二期，第25-36页。

科研课题：

[1]. 《美国党派斗争对中美贸易的影响研究》，西南财经大学中央高校基本科研业务费

（17LRC032803）（已结项）。

[2]. 《区域产业协同发展下的人口城镇化推进机制研究》，西南财经大学中央高校基本科研业

务费（JBK1801025）（已结项）。

[3]. 《动态竞赛博弈理论与机制设计研究》，西南财经大学中央高校基本科研业务费

（JBK1901006）（进行中）。

联系方式：西南财经大学（柳林）格致楼 721

E-mail: jiangxd@swufe.edu.cn
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